
 
 
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE I AFD. 89 MANDAG DEN 24. april 2023 
  
Indkaldte:  
  
Elsebeth Persson (EP)  
Anne Marie Bornholdt (AB)  
Mariann Nørhede (MN)  
Christian Ingemann (CI)  
Henning Nielsen (HN)  
Knud Buur Clemmensen (KC) 1. supp.  
Anni Rindahl Pedersen (AP) 2. supp.   
  
REFERAT 

 
  

1) Valg af dirigent og referent  
Referent: CI 
Dirigent: MN 

  
2) Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 
  

3) Tjek af mailboks siden sidst  
Intet nyt i mailboks 

  
4) Opfølgning på markvandring  

Rettelse af plejeplan ved: ” * Bede: Uge 21 græskant skæring Ruggården/Kildebjerg” 
Rettes til: ”* Bede: Uge 21 græskant skæring Rugaarden og Rugaards skovvej”.  
Altså, sletning af Kildebjerg og tilføjelse af Rugaards skovvej. 
  
Ca. Halvdelen af efeu bed mangler at få fjernet ukrudt. Dette er samme problem som ved sidste gang bedet 
fik fjernet ukrudt sidst.  
 
HN fra bestyrelse tager billeder af de forskellige problemer vi oplever på de grønne områder og sender til 
driftscentret, jfr., aftale med Torben.  
 
Optegning af hvide striber, ønskes der penge til i budgettet. 
 

5) Opfølgning på de grønne områder  
Første gang der er udført grøn vedligehold i 2023, er det meget et meget fint resultat.  

  
6) Status på indgangsdøre  

Vi mangler bekræftelse på at driften som forsøg, vil lave overdækning på hoveddøren ved 21B, for at 
konstatere om dette kan løse problemet med vand der trænger ind. Bestyrelsen ønsker at få sat gang i det 
hurtigst muligt.  
 

7) Indkørsel til Rugaarden (HN)  
CI spørger formand for grundejerforeningen omkring tilbagemelding for belægning af slidlag ved 
indkørsel ved Rugaarden, samt om der kommer/mangler slidlag på stamvejen ved Rugaarden. 

  
8) Kan vi mon få ”egne” P-pladser f.eks. skilte hvor der står vores husnr.? (HN)  



Forslaget er stillet før. Af flere grunde er det en meget besværlig ting at gennemføre, og meget svært at 
effektuere. Derfor er forslaget afslået.  

  
9) Sejltur med Gammel Turisten (HN)  

CI arbejder videre med et arrangement til sommer, med dette. Mere information følger. 
  

10) Lysreklame på ”Fit & Sund” huset (EP)  
EP har kontaktet teknisk forvaltning og de har videresendt sagen.  

  
11) Evt. nyt fra medlemmerne.  

AB: At vi laver dagspunkt 11 og 12 til et punkt.  
  

12) Evt.   
AB er forhindret i at deltage til repræsentantskabsmøde, og ønsker en suppleant.  
EP er valgt som suppleant.  
 


